شــركـــة الحسن غــازي ابــراهــيـــم شـــاكر AL-HASSAN GHAZI IBRAHIM SHAKER CO.

Voting Results of the Ordinary General Assembly's Meeting Agenda (First Meeting) which was held on Sunday 18 May 2025, corresponding to 20 Dhu al-Qadah 1446 AH.

نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) والمنعقد في يوم الاحد تاريخ 20 ذو القعدة 1446 الموافق 18 مايو 2025م

- 1. The Board of Directors' report for the fiscal year ended 31/12/2024 was reviewed and discussed.
- 2. Approval of the External auditor's report for the fiscal year ended 31/12/2024 after discussing it.
- 3. The financial statements for the fiscal year ended 31/12/2024 were reviewed and discussed.
- 4. Approval of the appointment of PricewaterhouseCoopers as the Company's external auditor, selected from among the nominated candidates based on the recommendation of the Audit Committee, to examine, review, and audit the financial statements for the second and third quarters and the annual statements of the fiscal year 2025, as well as the first quarter of the fiscal year 2026, with audit fees set at SAR 1,750,000.
- 5. Approval of the Board of Directors' recommendation to distribute dividends to shareholders for the fiscal year ended 2024, with a total amount of (27,750,000) riyals equivalent to (0.5) riyals per share representing (5%) of the share par value, provided that the dividend eligibility shall be to Shareholders who are enrolled in the issuer's shareholders register by the end of the eligibility date the date of the Company's General Assembly (the "Eligibility Date"). where the distribution will begin on Thursday, 29 May 2025, corresponding to 02 Dhu al-Hijjah 1446 AH.

- 1. تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31
- 2. الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31 معد مناقشته.
- 3. تم الاطلاع على القوائم المالية عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31م
 ومناقشتها.
- 4. الموافقة على تعيين السادة شركة برايس ووتر هاوس كوبرز كمراجع حسابات الشركة من بين المرشحين بناءً على توصية لجنة المراجعة، وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث والسنوية من العام المالي 2025م، والربع الأول من العام المالي 2026م، وتحديد أتعابه بمبلغ وقدره (1,750,000)ريال سعودي .
- 5. الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح على المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 2024م، بإجمالي مبلغ قدره (27,750,000) ريال، وذلك بواقع (0.5) ريال للسهم تمثل (5%) من قيمة السهم الإسمية، على أن تكون أحقية الأرباح لمالكي الأسهم المسجلين في سجلات المساهمين في نهاية اليوم المحدد للاستحقاق يوم انعقاد الجمعية العامة للشركة ("تاريخ الاستحقاق")، حيث سيبدأ توزيع الأرباح اعتبارًا من يوم الخميس تاريخ 1446/12/02 هـ الموافق 2025/05/29

شــركـــة الحسن غــازي ابــراهــيـــو شـــاكر AL-HASSAN GHAZI IBRAHIM SHAKER CO.

- 6. Approval of the discharge of the members of the Board of Directors from liability for the financial year ended 31/12/2024.
- الموافقة على إبراء نمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في
 2024/12/31
- 7. Approval of the election of Board members for the upcoming term, which begins from 1446-11-27 corresponding to 2025-05-25 and lasts for four (Gregorian) years ending on 1451-1-11 corresponding to 2029-05-24, they are:

No.	Nomination Name	Membership Status
1	Mr. Abdulelah Bin Abdullah Abunayyan	Non-Executive member
2	Mr. Musaab Bin Sulaiman Al- Muhaidib	Non-Executive member
3	Eng. AbdulRaouf Bin Walid Albitar	Non-Executive member
4	Mr. Eid Bin Faleh Al-Shamri	Non-Executive member
5	Eng. Azzam Bin Saud Al-Mudaiheem	Independent member
6	Mr. Rasheed Bin Abdulrahman Alrasheed	Independent member
7	Mr. Moteb Bin Ali Al-Qunaisi	Independent member

أ. الموافقة على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للدورة القادمة والتي تبدأ اعتبارًا من تاريخ 1446-11-27 الموافق 2025-05-25 ومدتها أربع سنوات (ميلادية) حيث تنتهي بتاريخ 1451-1-11 الموافق 2029-05-24 ، وهم كل من:

صفة العضوية	اسم المرشح	رقم
عضو غير تنفيذي	الأستاذ/ عبدالإله بن عبدالله أبونيان	1
عضو غير تنفيذي	الأستاذ/ مصعب بن سليمان	2
	المهيدب	
عضو غير تنفيذي	المهندس/ عبدالرؤوف بن وليد	3
	البيطار	
عضو غير تنفيذي	الأستاذ/ عيد بن فالح الشامري	4
عضو مستقل	المهندس/ عزام بن سعود المديهيم	5
عضو مستقل	الأستاذ/ رشيد بن عبدالرحمن	6
	الرشيد	
عضو مستقل	الأستاذ/ متعب بن علي القنيصي	7

- 8. Approval of the authorizing to the Board of Directors to distribute interim dividends semi-annually or quarterly basis for the fiscal year 2025.
- 9. Approval of the delegation of the Board of Directors with the authority of the Ordinary General Assembly with the license mentioned in paragraph (1) of Article seventy-first of the Companies Law, for a period of one year from the date of approval of the General Assembly or until the end of the session of the authorized Board of Directors, whichever is earlier, in accordance to the conditions stipulated in the executive regulations of the Companies Law for listed joint stock companies.
- 8. الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية بشكل نصف سنوي او ربع سنوي عن السنة المالية 2025م.
- 9. الموافقة على تفويض مجلس الإدارة بصلاحية الجمعية العامة العادية بالترخيص الوارد في الفقرة (1) من المادة الحادية والسبعين من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق، وفقاً للشروط الواردة في اللائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المدرجة.